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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Milyen betegségek fordulnak elő a rnigránsok között? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egyre erősödő bevándorlási hullám és az országunkba tömegesen érkez ő migránsok miatt
Magyarország járványügyi kockázatnak van kitéve .

E probléma kezelése jelenleg nem megfelel ő , a hazánkban tartózkodó menekültek é s
bevándorlók csak kis százalékban esnek át a szükséges egészségügyi vizsgálatokon, így
pontosan nehéz meghatározni, hogy a magyar lakosság milyen veszélyeknek van kitéve .

A helyzet felmérése érdekében a következ ő kérdésekre szeretnék pontos választ kapni a 2015 .
január 1-jétő l 2015. április 31-ig, valamint a 2015 . május 1-jétő l 2015. augusztus 31-ig terjedő
időszakokra vonatkozóan :

Összesen hány migráns érkezett Magyarországra, és ebb ől hány személy esett át
orvosi vizsgálatokon?

Az orvosi vizsgálatokon átesett személyek közül hány személynél állapítottak meg
bármilyen betegséget ?

Tételesen felsorolva az összes el őforduló betegséget, melyikbő l hány fordult elő?



Hány esetben találkoztak beazonosíthatatlan, illetve Magyarországon el ő nem forduló
betegségekkel?

Hány esetben fordult elő , hogy az orvosi vizsgálatokon részt vett személy a vizsgálatot
követően, de még az eredmény ismerete előtt eltűnt, illetve ismeretlen helyen
tartózkodott ?

A beteg személyeket milyen módon kezelték és tartózkodási helyüket milyen módo n
kísérték figyelemmel?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 10 .

Tisztelettel :

Rig Lajos
Jobbik
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